
 

 

 

Møteprotokoll Oppstad menighetsråd 
 
 

Torsdag 21.03.2024 klokken 18.00  
 

Allmuestua Oppstad kirke  
 

Til stede: Aina Holt, Anne Marie Holter, Anne Marthe Holth Haagenrud, Ragnar 
Petersson, Trine Lise Stokke Larsen  

 
 

Møtende varamedlemmer: Gunhild Jakobsen 

 
 
 
 

Protokollfører: Trine Lise Stokke Larsen   
 

 

Innledning ved Ragnar Petersson.  Det er Palmesøndag til helgen og teksten er 

Matt.26, 6-13, kvinnen som salver Jesus. Teksten handler overraskende nok 

ikke om inntoget i Jerusalem, men Jesus sier kvinnen har salvet ham til hans 

gravferd.  Frempek mot langfredag.  

 

Sak 9/24 - Godkjenning av innkalling og saksliste 

Menighetsrådets vedtak: Saklista er godkjent med en tilføying av siste sak 

som er eventuelt.  

 
 

Sak 10/24 - Godkjenning av protokoll 

Menighetsrådets vedtak: Godkjent 

 
 



11/24: Status planlegging av bispevisitas 

Saksutredning: Dette skal foregå 2 uker i september. Det er visse punkter 

man skal gjennom, som: møter med alle menighetsrådene, møter med 

kommunen, skal i alle kirkene, bedriftsbesøk, barnehagebesøk, skolebesøk og 

institusjonsbesøk. Har vært 3 møter i arbeidsgruppen. Den avsluttende 

søndagen er siste søndagen i september. Det som berører oss, er at det skal 

være et måltid på Odalstunet og så skal det være en kveldsgudstjeneste her i 

Oppstad kirke. Så er det en frivilligfest som skal arrangeres i løpet av disse to 

ukene, på samfunnshuset på Oppstad.  

 

12/24: Rapport fra menighetsrådet til bispevisitas, 

saker som ønskes løftet til kommunen 

Saksutredning: Det skal skrives en rapport fra vår menighet og så kan vi også 

komme med saker som kan løftes til kommunen. Det kan kanskje jobbes mot 

en minnelund? Her nevnes også bårerommet, med en del som må gjøres.   

 

13/24: Utlysning av soknepreststilling 

Saksutredning: Stillingen er lyst ut. Frist er 1.april.  Må også lyses ut i Nord-

Odal fordi Morten også har sagt opp, der er fristen 1.mai. Når det er flere 

menigheter som skal ansette så kan menighetene stille med en representant 

på intervjuet. Vurderer det slik at vi har en representant for Oppstad og 

Ullern og det holder. Må ha ekstraordinært menighetsrådsmøte om ny 

sogneprest, vårt forslag er torsdag 25.april (uke 16 og 17 er det 

intervjurunder).  

 

14/24: Plan for kirkemusikk 

Saksutredning: Kristin Nesset informerer om at det skal lages en plan for 

kirkemusikk, og lurer på om vi har noen innspill til denne. Hvilke 

kirkemusikalske aktiviteter ønskes? Det skal være en plan som peker 



framover i tid. På Den Norske Kirkes side ligger en overordnet plan for 

kirkemusikk. Vi har Strøm Vokalensemble og noen herfra er gjerne 

forsangere. Kan være fint å ha prosjektkor som kan brukes til spesielle 

anledninger. Fint med en solist (eks trompetist) til julaften, noe litt ekstra. 

Burde vi ha noen solister til konfirmasjon kanskje (2025 siste søndagen i mai 

for Oppstad)? 

 

15/24: Fornyelse misjonsavtale 

Saksutredning: Kari Brøderud, hun er vår misjonskontakt, har fortalt om 

misjonsarbeid i Mali. Misjonsforeningen på Skarnes har blitt lagt ned. Bente 

Bjørseth er vår regionkontakt. Per nå er det veldig urolig i Mali, men man 

jobber fra omkringliggende områder inn mot Mali.  

 

16/24: Blått skilt på Oppstad kirke 

Saksutredning: Samfunnshuset hadde 100 års jubileum i høst, her ble det 

avduket blått skilt. De lurte på om det var ønskelig med et blått skilt også på 

Oppstad kirke. Det kan man gjøre siden dette er på utsiden av kirken.  

Oppstad vel vil gjerne sponse et sånt skilt. Vi ble enige om at dette var noe vi 

ønsket. 

   

17/24: Status Menighetsbladet 

Saksutredning: Det er innhentet tilbud om et digitalt blad som skal/kan 

legges inn under «Kirkene i Odalen».  Må uansett ut med ett blad i forhold til 

at det er hentet inn penger fra i fjor, fra de som har sponset. I dette bladet 

må man få opplyst om at man ikke har midler til å fortsette. Det er kommet 

et forslag om at menighetsbladet skulle overføres til fellesrådet. Dette er ikke 

løftet. Både Sand og Mo har sagt ja til en digital løsning.  Det skal utformes et 

brev til alle som har sponset. Men uttrykkes fra oss at dette bør løftes i 

fellesrådet. Det er diskutert om man bør legge opp til en påmelding til de som 

ønsker det i trykt utgave, eller om det finnes utleggingssteder.  Det er ikke 

undersøkt så mye rundt priser fra trykkeriet. Det skal mye penger til for å 



drifte menighetsbladet, det er snakk om 120000 for å sende ut 3 utgaver i 

året.  Ellen Utsi har tatt på seg å «føre bladet i pennen». Anne Marie 

informerer om den økonomiske statusen for Oppstad menighetsråd pr 

31.12.2023. Vi har en totalbeholdning på kr 152 392.18. 

 

18/24: Mulighet for å søke midler fra Oppstad 

grendeutvalg 

Saksutredning: Det ble snakket om f.eks. en brygge ved kirka, slik at man kan 

komme sjøveien til kirka.  Hvem eier grunnen der en sånn brygge kan legges?  

Aina har sjekket litt og grunneier er Johan Vik.  Her er en ide til å søke midler 

på i hvert fall. Vi er enige om at dette kunne være en fin ide.  Kan også tenke 

på vanningsanlegg til kirkegården, kunne det være en ide? 

 

19/24: Søknad om økonomisk støtte til 

ungdomsleir  

Saksutredning: Fått forespørsel fra Kari Helen Rudshaug (menighetspedagog) 

angående en leir i Taizè. En ungdom som tilhører vår menighet, har ønsket å 

reise på denne leiren. Det er søkt midler fra KFK og KFUM og ikke fått penger 

her. Vi har fått forespørsel om vi kunne dekke 50% av utgiftene, vi er positive 

til dette og er enige om at dette innvilges. Oppstad menighet støttet Taizè-

prosjektet med kr 2450. Barne- og ungdomsarbeidet i menigheten er jo et 

fokusområde og jenta er aktiv i både ungdomsråd i Hamar bispedømme og er 

med på en del aktiviteter ved kirkekontoret og har også vært med på 

konfirmasjonsarbeidet. Kari hilser og sier tusen takk.  

 

20/24: Eventuelt 

Saksutredning: Fasteaksjonen er alltid tirsdagen før palmesøndag.  Her 

trenger man alltid en fra menighetsrådet til å delta. Dette bør vi legge opp til i 

årshjulet i tillegg til «natta» som er 14 dager før palmesøndag.  Vi bør altså 

også få på plass et årshjul.   



 

Diakoniutvalgets representant, Anne Marie, blir innkalt til møte. 

Årsmøtet – Ragnar kommer ikke, men Einar kommer. Det kommer en 

årsmelding fra sognepresten. Lese gjennom protokollene fra aktivitetene som 

har vært i kirken. Så er det en egen fra organist. 

 

Dugnad blir det også i år, i fjor var det 26.april. Lurt å ha denne i forbindelse 

med noe rundt konfirmantene, dette får vi til fra neste års kull. I år er forslag 

på dato 25.april, klokken 17.  MR klokken 19.  Alle tar med egne river. Henges 

opp plakater, legges ut på Facebook, annonseres på nettsiden og også på 

gudstjenesten. 

 

50-års konfirmanter, Oppstad 2024: 

11 gutter og 9 jenter ble konfirmert i Oppstad kirke den 9.juni 1974 

Gutter: 

1. Roger Armand Amundsen   Åsvegen 371, 2156 Algarheim 
2. Håvard Engebretsen    Frislivegen 20, 2390 Moelv 
3. Odd Arne Holter    Nord-Odalsvegen 516, 2100 Skarnes 
4. Geir Gulbrandsen    Østsida 221, 2130 Knapper 
5. Per Harald Kvernberg    Kampen Hageby 6, 0655 Oslo 
6. Leif Arne Myhrer    Nord-Odalsvegen 549, 2100 Skarnes 
7. Jan Erik Slettbakken    Åkerøvegen 5, 2100 Skarnes 
8. Kåre Tømterud    Jernbanegata 29, 2150 Årnes 
9. John Ulseth     Fagerliveien 25 E, 1605 Fredrikstad 
10. Sverre Westby   UTVANDRET – VET IKKE HVOR 
11. Per Amund Aarstad    Seimsvegen 72, 2100 Skarnes 

 
Jenter: 
 

1. Berit Olaug Bekken Danielsen  Nustmellomvegen 103, 2100 Skarnes 
2. Jorun Helene Bredesen Sigernes  Amund Sjøbrends veg 24, 2110 Slåstad 
3. Eva-Ingunn Engebråten   Blomstervegen 48, 2100 Skarnes 
4. Hilde Synnøve (Eriksen) Johannessen Dragen 44, 2165 Hvam 
5. Gro Jevne     Droggevegen 10, 2150 Årnes 
6. Ann-Ingunn (Solstad) Langnes  Dølisjøvegen 119, 2110 Slåstad 
7. Solveig Margrethe Spigseth   Bråtebakken 2, 1970 Hemnes 
8. Berit Iren Tjernsli Dahlen   Bergvegen 47B, 2100 Skarnes 
9. Bjørg Thora (Wåltorp) Nesset  Nord-Odalsvegen 1650, 2120 Sagstua 

 


